
Dotyczy:  Rynku Krowoderskiego i obietnic wyborczych

 

Szanowny Panie Prezydencie,

Na jakim etapie znajduje się sprawa Rynku Krowoderskiego?

Czy jak zapowiadał Prezydent Mazur, eksperci Stowarzyszenia Lepszy Kraków

pracują nad tym tematem?

Czy są prowadzone rozmowy ze SM Piast?

Czy znany jest już termin konsultacji społecznych? 
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Interpelacja

Z wyrazami szacunku,

Eliza Dydyńska-Czesak
Radna Miasta Krakowa


